
Referat fra EKIF møde den 01-07-2019 

Tilstede: 

Casper, Marcus, Ib og Susan 

Fraværende: 

Anne, Thore og Majbrit 

Godkendelse af referat 

Godkendelse af dagsorden.  

2. Status fra Ib, der er ikke sket den store ændring siden sidste møde, der er sendt girokort til sponsorer på 
sportspladsen. – (Marcus chef) 

3. – 

3,1 Hjemmeside.  

Det er okay med indlægget omkring badminton, som Ann har skrevet.  
ALLE skal være bedre til at bruge hjemmesiden, da den ellers ikke får den rigtige funktion.  
- Casper får fat i Tim ang. Mail, da man ikke kan svare tilbage til afsenderen, når der bliver 

skrevet en mail, via vores hjemmeside.  
- Marcus tager fat i Ann ang. Hjemmeside og badminton. 
- Casper kontakter Henrik Christensen teglparken 60, ang. Facebook opslaget omkring 

tennisbanerne.  

3,2 Casper og Thore tager en snak med Torben ang. DGS aftalen.  

3,2 Ib fortsætter med historie, det er ikke glemt😊 
3,3 Kommer på som et punkt til næste møde 

3,4 Kommer på som et punkt til næste møde 

3,5 Kommer på som et punkt til næste møde 

4. ingen 
5. stor ros til Jørgen, han gør det godt 
6. Håndbold:  

- Sæsonen har som sådan pause. Vi har træner på plads til Stimulastik. Der er tilbudt kursus, 
hvor hun gerne selv vil betale 2 af dem. Vi har tilbudt at skrive kontrakt med hende, men hun 
vil gerne have en ekstra person til at hjælpe, dette er vi ved at finde.  

- Måske finde en træner, som kan tage 3 kvarter stimulastik i hverdagene med barselsmødrene.  
- Herrer og damer har i mellem tiden fået trænere til næste sæson. 

Fodbold:  

- Thore var ikke tilstede 



Badminton: 

- Timmi stopper, der skal findes en ny. 

Evt.  

Marcus snakker med Majbrit om ukrudt rundt om hallen, hvis der er det?  

Referat ved Susan D. J. 

 


